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Protokół nr LXXIV 

z LXXIV Sesji Rady Miejskiej w Brwinowie, która odbyła się w dniu 28 lutego 2024 roku  
w Sali konferencyjnej przy ul. Turystycznej 4 w Brwinowie. Obrady rozpoczęto o godz. 17:40, 
a zakończono o godz. 21:10 tego samego dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki otworzył LXXIV 
Sesję Rady Miejskiej w Brwinowie witając wszystkich obecnych na sali. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki przedstawił porządek obrad LXXIV 
Sesji Rady Miejskiej w Brwinowie. Informując jednocześnie, że obecnych jest 14 Radnych, 
czyli podejmowane przez Radę Miejską rozstrzygnięcia będą prawomocne. 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Informacje Burmistrza Gminy Brwinów. 
4. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
5. Rozpatrzenie uchwał w sprawie: 

5.1. zmiany uchwały Nr LXXII.823.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 20 grudnia 
2023 roku w sprawie Wieloletniej prognozy finansowej gminy Brwinów na lata 2024-
2034 (RM0006.892.2024); 

5.2. zmian w uchwale budżetowej Nr LXXII.824.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 
20 grudnia 2023 r. (RM0006.893.2024); 

5.3. zmiany uchwały Nr LVIII.518.2018 z dnia 18 czerwca 2018 r. w sprawie ustalenia na 
terenie gminy Brwinów maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 
alkoholowych (RM0006.878.2024); 

5.4. przyjęcia stanowiska dotyczącego potrzeby ograniczenia wycinek na terenie lasów 
będących w zarządzie Nadleśnictwa Chojnów w lesie Młochowskim znajdującym się 
na terenie gminy Brwinów (RM0006.879.2024); 

5.5. przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie gminy Brwinów w roku 2024 (RM0006.880.2024); 

5.6. wprowadzenia na terenie gminy Brwinów programu "Brwinowski bon żłobkowy" 
(RM0006.887.2024); 

5.7. zmiany uchwały Nr XXIII.246.2012 z dnia 11 kwietnia 2012 r. w sprawie nadania 
statutu Bibliotece Publicznej im. Wacława Wernera w Brwinowie (RM0006.888.2024); 

5.8. przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Brwinowie na okres od 
01.01.2024 roku do 30.04.2024 roku (RM0006.881.2024); 

5.9. przejęcia zadania zarządzania częścią drogi powiatowej nr 4108W w Kotowicach 
(RM0006.882.2024); 

5.10. zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy gminą Brwinów a gminą miasta 
Gdańska w przedmiocie powierzenia gminie miasta Gdańska realizacji zadań 
publicznych z zakresu promowania aktywności fizycznej i zrównoważonej mobilności  
w formie organizacji Kampanii "Rowerowy Maj" w latach: 2024, 2025 i 2026 
(RM0006.883.2024); 
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5.11. wyrażenia zgody na podjęcie współdziałania z innymi jednostkami samorządu 
terytorialnego, polegającego na wspólnym aplikowaniu o dofinansowanie projektu,  
a także jego późniejszej realizacji, w ramach konkursu Fundusze Europejskie dla 
Mazowsza 2021-2027 Działanie 3.2 Mobilność miejska w ZIT, typ projektów: 
Infrastruktura rowerowa i piesza (RM0006.885.2024); 

5.12. rozpoznania skargi na brak odpowiedzi Burmistrza Gminy Brwinów 
(RM0006.884.2024); 

5.13. rozpoznania skargi na Burmistrza Gminy Brwinów (RM0006.889.2024); 
5.14. przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Brwinów (RM0006.890.2024); 
5.15. ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego otrzymywanego przez strażaka 

ratownika oraz kandydata na strażaka ratownika ochotniczych straży pożarnych 
mających siedziby na terenie Gminy Brwinów (RM0006.891.2024); 

5.16. zmiany uchwały nr XX.215.2020 z dnia 26 marca 2020 r. (RM0006.894.2024). 
6. Przyjęcie protokołu z LXVIII sesji Rady Miejskiej. 
7. Przyjęcie protokołu z LXIX sesji Rady Miejskiej. 
8. Przyjęcie protokołu z LXX sesji Rady Miejskiej. 
9. Przyjęcie protokołu z LXXI sesji Rady Miejskiej. 
10. Przyjęcie protokołu z LXXII sesji Rady Miejskiej. 
11. Przyjęcie protokołu z LXXIII sesji Rady Miejskiej. 
12. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 
13. Zamknięcie sesji. 
 
Przewodniczący poinformował radnych, że od chwili powiadomienia o sesji wpłynęły 
dodatkowe projekty uchwał, zaproponował jednocześnie rozszerzenie porządku obrad poprzez 
dodanie w punktach: 5.17 "uzgodnienia przeprowadzenia cięć pielęgnacyjnych drzew będących 
pomnikiem przyrody (RM0006.895.2024)" 5.18 "upoważnienia Gminy Brwinów do złożenia 
wniosku o udzielenie dofinansowania w ramach "Rządowego programu ograniczania 
przestępczości i aspołecznych zachowań Razem bezpieczniej im. Władysława Stasiaka na lata 
2022-2024" (RM0006.896.2024)"; 5.19 "przejęcia zadania zarządzania częściami dróg 
powiatowych nr 1509W i 4108W w miejscowości Milęcin i Czubin (RM0006.897.2024). 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
rozszerzenia porządku obrad o punkty: 5.17 "uzgodnienia przeprowadzenia cięć 
pielęgnacyjnych drzew będących pomnikiem przyrody (RM0006.895.2024)"  
5.18 "upoważnienia Gminy Brwinów do złożenia wniosku o udzielenie dofinansowania  
w ramach "Rządowego programu ograniczania przestępczości i aspołecznych zachowań Razem 
bezpieczniej im. Władysława Stasiaka na lata 2022-2024" (RM0006.896.2024)";  
5.19 "przejęcia zadania zarządzania częściami dróg powiatowych nr 1509W i 4108W  
w miejscowości Milęcin i Czubin (RM0006.897.2024). 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Barbara 
Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, Karol Kühn, Zbigniew 
Kurządkowski, Grzegorz Matysiak, Paweł Nyc, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 
Michał Segit, Firmin Słojewski 
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NIEOBECNI (5) 
Lidia Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Marek Winiarski, Rafał Wysocki, Maciej Żukowski 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 
że Rada Miejska zmieniła porządek obrad jednogłośnie. 
 
3. Informacje Burmistrza Gminy Brwinów. 
 
Burmistrz Arkadiusz Kosiński przypomniał radnym, że na 1 marca br. otrzymali zaproszenia 
na otwarcie biblioteki, i kilkoro radnych potwierdziło obecność za co serdecznie podziękował. 
 
4. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki przedstawił treść pisma Regionalnej 
Izby Obrachunkowej, które trafiło do Biura Rady, a dotyczyło orzeczenia nieważności w części 
uchwały 805.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 28 grudnia 2023 roku w sprawie 
określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 2024. Poinformował 
również, że wpłynęła uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej z pozytywną opinią w sprawie 
wydania opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu gminy Brwinów. Odczytał także dwa 
postanowienia Komisarza Wyborczego o zmianie w podziale gminy Brwinów na okręgi 
wyborcze oraz podział Powiatu Pruszkowskiego na okręgi wyborcze. 
Przewodniczący przypomniał Radnym o konieczności składania oświadczeń majątkowych na 
zakończenie kadencji do końca lutego, a kolejne za rok 2023 składa się do końca kwietnia br. 
 
5. Rozpatrzenie uchwał w sprawie: 
 
5.1. zmiany uchwały Nr LXXII.823.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 20 grudnia 2023 
roku w sprawie Wieloletniej prognozy finansowej Gminy Brwinów na lata 2024-2034 
(RM0006.892.2024), 
 
Burmistrz Arkadiusz Kosiński poinformował, że projekty uchwał budżetowych były 
szczegółowo omawiane na Komisji Inwestycji, Gospodarki Komunalnej i Finansów,  
a autopoprawki dotyczą wyłącznie uchwały zmiany budżetu. 
 
Przewodniczący Komisji Inwestycji, Gospodarki Komunalnej i Finansów, Grzegorz 
Matysiak poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowane przez komisję. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały Nr LXXII.823.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 20 grudnia 2023 roku 
w sprawie Wieloletniej prognozy finansowej Gminy Brwinów na lata 2024-2034 
(RM0006.892.2024). 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Barbara 
Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, Karol Kühn, Zbigniew 
Kurządkowski, Grzegorz Matysiak, Paweł Nyc, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 
Michał Segit, Firmin Słojewski 
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NIEOBECNI (5) 
Lidia Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Marek Winiarski, Rafał Wysocki, Maciej Żukowski 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 
że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
5.2. zmian w uchwale budżetowej Nr LXXII.824.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia  
20 grudnia 2023 r. (RM0006.893.2024), 
 
Skarbnik Elżbieta Dolota omówiła projekt uchwały budżetowej, w szczególności skupiając 
się na autopoprawkach. 
 
Przewodniczący Komisji Inwestycji, Gospodarki Komunalnej i Finansów, Grzegorz 
Matysiak poinformował, że projekt uchwały wraz z autopoprawkami został pozytywnie 
zaopiniowane przez komisję. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmian w uchwale budżetowej Nr LXXII.824.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia  
20 grudnia 2023 r. (RM0006.893.2024). 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Barbara 
Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, Karol Kühn, Zbigniew 
Kurządkowski, Grzegorz Matysiak, Paweł Nyc, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 
Michał Segit, Firmin Słojewski, Rafał Wysocki 
NIEOBECNI (4) 
Lidia Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 
że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
5.3. zmiany uchwały Nr LVIII.518.2018 z dnia 18 czerwca 2018 r. w sprawie ustalenia na 
terenie gminy Brwinów maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 
(RM0006.878.2024), 
 
Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Porządku Publicznego, Adrianna Olczak 
poinformowała, że projekt uchwały nie uzyskał większości głosów komisji. Przewodnicząca 
nadmieniła, że projekt dotyczy sprzedaży piwa na terenie sołectwa Domaniew, w którym to 
sołectwie mieszkańcy oraz Komisja ds. rozwiązywania problemów alkoholowych 
zaopiniowała pozytywnie tę zgodę na sprzedaż. 
 
Głos zabrał Burmistrz Arkadiusz Kosiński wyjaśniając, że uchwała dotyczy nieruchomości 
położonej na końcu Domaniewka na której wybudowany jest browar o małej produkcji piwa 
„kraftowego”. Burmistrz ze swojej strony poprosił o poparcie tej uchwały w ramach wsparcia 
miejscowego przedsiębiorstwa. 
 
Głos zabrał Radny Andrzej Guzik zasugerował rozważenie przez Radnych nieprzyjmowania 
proponowanej uchwały, ponieważ jest ona sprzeczna z logiką dodawania listy punktów, który 
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jest po raz kolejny zmieniany w sposób prosty, czyli zwiększenie liczby punktów 
sprzedażowych. Kolejną przesłanką jest fakt, że zwiększenie tych punktów powoduje kolejny 
punkt możliwości zakupu alkoholu, a nie można sugerować, że gmina będzie miała pieniądze 
z tego powodu, a jeśli już to tylko marginalne, za to jako społeczeństwo tracimy. Mówiąc,  
że piwo jest z wysokiej czy niskiej półki nie ma znaczenia bo i tak truje mózg i przewód 
pokarmowy. Radny zapowiedział, że jest przeciwny tej uchwale i zasugerował radnym, aby 
rozważyli, czy jest potrzebny kolejny punkt sprzedaży alkoholu. 
 
Głos zabrał Radny Karol Kühn zgodził się ze swoim przedmówcą, natomiast uznał,  
że kluczową kwestią winno być to, że mieszkańcy Domaniewka wyrazili akces dla tego punktu 
sprzedażowego. Trzeba pamiętać, że będzie to 55 punkt na terenie gminy, a w samym 
Domaniewie, gdzie mieszkańców jest około 500 osób, będzie to 3 punkt. O ile zrozumiałe jest 
wystąpienie właściciela browaru z chęcią możliwości sprzedaży piwa tuż przy browarze, o tyle 
sprzeciw dotyczy ciągłego zwiększania się tych punktów na terenie gminy. Rekomenduje 
odrzucenie tej uchwały, zwłaszcza że dochód dla gminy będzie żaden, gdyż firma jest 
zarejestrowana w Warszawie i tam zapewne się rozlicza. 
 
Głos zabrał Radny Zbigniew Bartosik cytując definicję piwa kraftowego „mówiąc  
o browarze kraftowym należy mieć na myśli miejsce, w którym właściciel sam opracowuje 
technologię, a później sam ją wdraża w życie warząc piwo fizycznie u siebie na miejscu”, i to 
jest wartość, która powinna skłonić do poparcia takiej działalności. Ten produkt jest kulturą 
warzelniczą i nie służy on do upajania się alkoholowego. 
 
Głos zabrał Radny Michał Segit, który poparł ostatnie słowa przedmówcy sugerując, że nie 
jest to kolejny sklep z alkoholem, a takie wytwórstwo należy promować. 
 
Głos zabrał Radny Dariusz Krzemiński odnosząc się do wypowiedzi poprzedników zwrócił 
uwagę, że ta debata nie dotyczy zgody na wytwarzanie tego rodzaju piwa, a o ilości punktów 
sprzedaży alkoholu. 
 
Głos zabrał Burmistrz Arkadiusz Kosiński zwracając uwagę jedynie na temat związany  
z ilością punktów alkoholowych na terenie gminy Brwinów, a mianowicie w stosunku do 
tożsamej uchwały z kwietnia 2007 roku, w której punktów w Domaniewie jest 3,  
w Domaniewku 2 czyli łącznie w Domaniewie i Domaniewku było 5 punktów, natomiast 
dzisiaj propozycja jest, aby z 2 zwiększyć do 3 punktów. 
 
Głos zabrał Radny Rafał Wysocki wskazując na fakt, że właśnie w tym przypadku chodzi  
o sytuację, gdzie rzemieślnik sprzedaje swój wyrób, a nie zajmuje się handlem alkoholem. 
 
Głos zabrał Przewodniczący Sławomir Rakowiecki uzasadniając głos za tak, faktem, że jest 
tu mowa o rzemieślniczym piwie oraz głosem poparcia mieszkańców z terenu tego sołectwa. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały Nr LVIII.518.2018 z dnia 18 czerwca 2018 r. w sprawie ustalenia na terenie 
gminy Brwinów maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 
(RM0006.878.2024). 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
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Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Barbara Koralewska, 
Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Matysiak, Paweł Nyc, Adrianna Olczak, Sławomir 
Rakowiecki, Michał Segit, Firmin Słojewski, Rafał Wysocki 
PRZECIW (3) 
Andrzej Guzik, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Karol Kühn 
NIEOBECNI (4) 
Lidia Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 
że uchwała została podjęta. 
 
5.4. przyjęcia stanowiska dotyczącego potrzeby ograniczenia wycinek na terenie lasów 
będących w zarządzie Nadleśnictwa Chojnów w Lesie Młochowskim znajdującym się na 
terenie gminy Brwinów (RM0006.879.2024), 
 
Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Środowiska, Aldona Górniak poinformowała,  
że komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 
 
Głos zabrał Radny Zbigniew Bartosik zwrócił uwagę, że taka uchwała jest bardzo potrzebna, 
natomiast z zapisem w uzasadnieniu do uchwały „Podobnie, niepokój mieszkańców budzi brak 
dostosowania intensywności gospodarki leśnej do uwarunkowań związanych ze zmianami 
klimatu i kryzysem bioróżnorodności.” nie może się zgodzić, gdyż udowodniono naukowo,  
że wpływ zalesienia na klimat nie do końca ma takie znaczenie jak wszystkim mogłoby się 
wydawać, poprzez zmiany w stężeniach innych gazów, co zmniejsza przemianę dwutlenku 
węgla aż o 30 %. 
 
Głos zabrał Radny Michał Segit wspominając, że już na komisji zwracał uwagę na fakt,  
iż ten temat już był dwukrotnie podejmowany w tej kadencji i po krokach tutejszej rady 
wypowiadały się Lasy Państwowe, które przedstawiały swoje stanowisko odnośnie gospodarki 
leśnej. Pochwalił, że tym razem duży nacisk położony jest na czynnik społeczny, aby las służył 
człowiekowi w formie rekreacyjnej. Lasy we wcześniejszych swoich pismach zapewniały,  
że zabezpieczą obszary zbliżone do dwóch istniejących rezerwatów na tym terenie, który to 
teren pozostanie w niezmienionej formie. Z tym, że do rezerwatów nie ma wstępu, a więc temat 
rekreacji nie może odnosić się do tego terenu. 
 
Głos zabrał Radny Karol Kühn dziękując Radnej Marcie Bartos za przygotowanie 
stanowiska w takiej formie. Zwrócił uwagę radnych, że 100 letnie nasadzenia alei 
zabytkowych, które nie są uwzględnione w żadnej ewidencji Lasów Państwowych i podczas 
intensywnej wycinki zostaną wycięte, bo będą zmuszeni do przygotowania dojazdu dla 
ciężkiego sprzętu, a przebiegał on będzie w bliskim sąsiedztwie leśniczówki i dawnej karczmy 
„Dębowa”. 
 
Głos zabrał Radny Zbigniew Bartosik sugerując, że obawy przedmówcy są zdecydowanie  
na wyrost, gdyż w lasach obowiązują obręby i te obręby są to zestawienia działek 
geodezyjnych. Natomiast te aleje są w wydzielonym pasie drogowym. 
 
Głos zabrał Radny Karol Kühn informując, że nie jest to obawa na wyrost, gdyż firmy, które 
będą przeprowadzały wycinkę muszą stworzyć drogi dojazdowe, więc wytną setkę czy dwie 
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dorodnych lip, a to dodatkowe drewno. Trakty wtedy nie uwzględniały obecnego dużego 
sprzętu wykorzystywanego do wycinki. 
 
Głos zabrał Burmistrz Arkadiusz Kosiński odniósł się do słów radnego Karola Kühna 
mówiąc, że lipy i dęby swój okres rębny mają ok 70-80 lat, a te są dużo starsze drzewa i już  
z punktu widzenia gospodarki leśnej takie drzewo jest bezwartościowe. Drugą sprawą jest to, 
że najwięcej pomników przyrody na Mazowszu jest w gminie Brwinów i te aleje są prawnie 
chronione. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia stanowiska dotyczącego potrzeby ograniczenia wycinek na terenie lasów będących  
w zarządzie Nadleśnictwa Chojnów w Lesie Młochowskim znajdującym się na terenie gminy 
Brwinów (RM0006.879.2024). 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Barbara 
Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, Karol Kühn, Zbigniew 
Kurządkowski, Grzegorz Matysiak, Paweł Nyc, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 
Michał Segit, Firmin Słojewski, Rafał Wysocki 
NIEOBECNI (4) 
Lidia Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 
że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
5.5. przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie gminy Brwinów w roku 2024 (RM0006.880.2024), 
 
Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Środowiska, Aldona Górniak poinformowała,  
że komisja przyjęła wniosek, złożony na Komisji przez Radnego Andrzeja Guzika  
o przeniesienie 5.000 zł z punktu C - opieka, dokarmianie wolno żyjących kotów, do punktu  
G - sterylizacja, kastracja psów mających właściciela. Pozostałe zapisy projektu uchwały  
nie budziły wątpliwości. W związku z powyższym taki wniosek Komisji składa obecnie. 
Przewodnicząca Komisji nadmieniła, że od początku roku na dokarmianie wolno żyjących 
kotów została już wydatkowana kwota 1.000 zł, więc należałoby mieć pokrycie na te wydatki. 
 
Głos zabrał Radny Michał Segit wskazał kilka faktów dla poparcia wniosku komisji odnośnie 
polowań przez dzikie koty. Koty jako jedyne zwierzę zabija więcej niż potrzebuje do 
przetrwania. 
 
Głos zabrała Radna Marta Bartos zwracając uwagę na fakt z własnego domu, że gdy kot jest 
bardzo łowny, to nie ma znaczenia czy jest dokarmiany czy nie, gdyż i tak potrafi znosić do 
domu zdobycze. Zwierzęta należy dokarmiać i dbać aby były zdrowe i to jest obowiązek 
człowieka. 
 
Głos zabrał Burmistrz Arkadiusz Kosiński, że rzecz w tym co z tymi kotami zrobić, czy 
wytruć, zagłodzić, bo jeśli te koty nie będą karmione to albo będą polowały i szukały jedzenia, 
albo powróci sytuacja sprzed ok. 12 lat gdzie koty wolno żyjące chorowały i konały. Natomiast 



str. 8 
 

te 5.000 zł przeznaczane są dla 20 osób karmicieli z terenu całej gminy. Kolejną przesłanką jest 
to aby dbać o inne organizmy na które koty polują i je zabijają. Tyle, że z badań wynika,  
że więcej ptaków ginie przez człowieka i po zderzeniach ze szklanymi fasadami budynków. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
zmiany zapisu w „Programie opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie gminy Brwinów w roku 2024” w § 10 poprzez zmniejszenie 
o kwotę 5.000 zł w punkcie c – opieka, dokarmianie wolno żyjących kotów, a dodanie tej kwoty 
w punkcie g - sterylizacja, kastracja psów mających właściciela. 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Adam Adamczyk, Andrzej Guzik, Barbara Koralewska, Dariusz Krzemiński, Karol Kühn, 
Paweł Nyc, Michał Segit 
PRZECIW (10) 
Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Małgorzata Kucharska, Zbigniew 
Kurządkowski, Grzegorz Matysiak, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, Firmin 
Słojewski, Rafał Wysocki 
NIEOBECNI (4) 
Lidia Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 
że wniosek nie uzyskał większości Rady Miejskiej. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie gminy Brwinów w roku 2024 (RM0006.880.2024). 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Barbara Koralewska, 
Małgorzata Kucharska, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Matysiak, Adrianna Olczak, 
Sławomir Rakowiecki, Firmin Słojewski, Rafał Wysocki 
PRZECIW (2) 
Andrzej Guzik, Michał Segit 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Dariusz Krzemiński, Karol Kühn, Paweł Nyc 
NIEOBECNI (4) 
Lidia Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 
że uchwała została podjęta. 
 
5.6. wprowadzenia na terenie gminy Brwinów programu "Brwinowski bon żłobkowy" 
(RM0006.887.2024), 
 
Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Sportu, Małgorzata Kucharska 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 
wprowadzenia na terenie gminy Brwinów programu "Brwinowski bon żłobkowy" 
(RM0006.887.2024). 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Adam Adamczyk, Marta Bartos, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Barbara Koralewska, 
Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, Karol Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz 
Matysiak, Paweł Nyc, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, Michał Segit, Firmin 
Słojewski, Rafał Wysocki 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Zbigniew Bartosik 
NIEOBECNI (4) 
Lidia Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 
że uchwała została podjęta. 
 
5.7. zmiany uchwały Nr XXIII.246.2012 z dnia 11 kwietnia 2012 r. w sprawie nadania statutu 
Bibliotece Publicznej im. Wacława Wernera w Brwinowie (RM0006.888.2024), 
 
Głos zabrała Mecenas Hanna Zarańska zwracając uwagę, że należy zmienić w § 1 pełną 
nazwę Patrona Biblioteki, czy zmienić W. Wernera na Wacława Wernera. 
 
Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Sportu, Małgorzata Kucharska 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały Nr XXIII.246.2012 z dnia 11 kwietnia 2012 r. w sprawie nadania statutu 
Bibliotece Publicznej im. Wacława Wernera w Brwinowie (RM0006.888.2024). 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Barbara 
Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, Karol Kühn, Zbigniew 
Kurządkowski, Grzegorz Matysiak, Paweł Nyc, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 
Michał Segit, Firmin Słojewski, Rafał Wysocki 
NIEOBECNI (4) 
Lidia Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 
że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
5.8. przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Brwinowie na okres  
od 01.01.2024 roku do 30.04.2024 roku (RM0006.881.2024), 
 
Głos zabrał Radny Andrzej Guzik pytając, czy w tak krótkim czasie komisja zdąży 
przeprowadzić zamierzoną kontrolę. 
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Głos zabrał Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rafał Wysocki informując, 
że złożenie planu pracy komisji wynika z zapisów statutu gminy, a komisja nie będzie na siłę 
starała się wyrobić w czasie. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Brwinowie na okres od 01.01.2024 
roku do 30.04.2024 roku (RM0006.881.2024). 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Adam Adamczyk, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Barbara Koralewska, 
Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, Karol Kühn, Grzegorz Matysiak, Paweł Nyc, 
Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, Michał Segit, Firmin Słojewski, Rafał Wysocki 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Marta Bartos, Zbigniew Kurządkowski 
NIEOBECNI (4) 
Lidia Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 
że uchwała została podjęta. 
 
5.9. przejęcia zadania zarządzania częścią drogi powiatowej nr 4108W w Kotowicach 
(RM0006.882.2024), 
 
Przewodniczący Komisji Inwestycji, Gospodarki Komunalnej i Finansów, Grzegorz 
Matysiak poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję. 
 
Głosowano w sprawie: 
przejęcia zadania zarządzania częścią drogi powiatowej nr 4108W w Kotowicach 
(RM0006.882.2024). 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Barbara 
Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, Karol Kühn, Zbigniew 
Kurządkowski, Grzegorz Matysiak, Paweł Nyc, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 
Michał Segit, Firmin Słojewski, Rafał Wysocki 
NIEOBECNI (4) 
Lidia Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 
że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
5.10. zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Brwinów a Gminą Miasta 
Gdańska w przedmiocie powierzenia gminie miasta Gdańska realizacji zadań publicznych  
z zakresu promowania aktywności fizycznej i zrównoważonej mobilności w formie organizacji 
Kampanii "Rowerowy Maj" w latach: 2024, 2025 i 2026 (RM0006.883.2024), 
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Przewodniczący Komisji Inwestycji, Gospodarki Komunalnej i Finansów, Grzegorz 
Matysiak poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję. 
 
Głos zabrał Przewodniczący Sławomir Rakowiecki pytając jaki zaplanowany jest koszt 
realizacji tego zadania. 
 
Głos zabrał Burmistrz Arkadiusz Kosiński informując, że podjęcie tej uchwały pozwoli 
dopiero na rozpoczęcie rozmów z Gdańskiem czy można w tej formule z nimi współpracować 
i jeśli wstępne rozmowy przejdą pozytywnie, środki zostaną wskazane w wpf-ie  
i zaproponowane radnym do uchwalenia. 
 
Głosowano w sprawie: 
zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy gminą Brwinów a gminą miasta Gdańska 
w przedmiocie powierzenia gminie miasta Gdańska realizacji zadań publicznych z zakresu 
promowania aktywności fizycznej i zrównoważonej mobilności w formie organizacji Kampanii 
"Rowerowy Maj" w latach: 2024, 2025 i 2026 (RM0006.883.2024). 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Barbara 
Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, Karol Kühn, Zbigniew 
Kurządkowski, Grzegorz Matysiak, Paweł Nyc, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 
Michał Segit, Firmin Słojewski, Rafał Wysocki 
NIEOBECNI (4) 
Lidia Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 
że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
5.11. wyrażenia zgody na podjęcie współdziałania z innymi jednostkami samorządu 
terytorialnego, polegającego na wspólnym aplikowaniu o dofinansowanie projektu, a także jego 
późniejszej realizacji, w ramach konkursu Fundusze Europejskie dla Mazowsza 2021-2027 
Działanie 3.2 Mobilność miejska w ZIT, typ projektów: Infrastruktura rowerowa i piesza 
(RM0006.885.2024), 
 
Przewodniczący Komisji Inwestycji, Gospodarki Komunalnej i Finansów, Grzegorz 
Matysiak poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję. 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na podjęcie współdziałania z innymi jednostkami samorządu terytorialnego, 
polegającego na wspólnym aplikowaniu o dofinansowanie projektu, a także jego późniejszej 
realizacji, w ramach konkursu Fundusze Europejskie dla Mazowsza 2021-2027 Działanie 3.2 
Mobilność miejska w ZIT, typ projektów: Infrastruktura rowerowa i piesza 
(RM0006.885.2024). 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
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Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Barbara 
Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, Karol Kühn, Zbigniew 
Kurządkowski, Grzegorz Matysiak, Paweł Nyc, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 
Michał Segit, Firmin Słojewski, Rafał Wysocki 
NIEOBECNI (4) 
Lidia Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 
że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
5.12. rozpoznania skargi na brak odpowiedzi Burmistrza Gminy Brwinów 
(RM0006.884.2024), 
 
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Zbigniew Kurządkowski omówił treść 
skargi i uzasadnił proponowane rozstrzygnięcie. 
 
Głosowano w sprawie: 
rozpoznania skargi na brak odpowiedzi Burmistrza Gminy Brwinów (RM0006.884.2024). 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Barbara 
Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz 
Matysiak, Paweł Nyc, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, Michał Segit, Firmin 
Słojewski, Rafał Wysocki 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Karol Kühn 
NIEOBECNI (4) 
Lidia Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 
że uchwała została podjęta. 
 
5.13. rozpoznania skargi na Burmistrza Gminy Brwinów (RM0006.889.2024), 
 
Głos zabrał Radny Karol Kühn informując, że sama decyzja Burmistrza w tej sprawie jest 
jak najbardziej zrozumiała to zwrócił uwagę, że w samym uzasadnieniu do uchwały mowa jest  
o „polach eksploatacji” tej dokumentacji co raczej nie jest właściwym zwrotem. 
 
Głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Zbigniew Kurządkowski 
w kwestii zapisu w uzasadnieniu do uchwały to skłonny jest o wykreślenie tego sformułowania 
w formie autopoprawki. 
 
Głosowano w sprawie: 
rozpoznania skargi na Burmistrza Gminy Brwinów (RM0006.889.2024). 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
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Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Barbara 
Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, Karol Kühn, Zbigniew 
Kurządkowski, Grzegorz Matysiak, Paweł Nyc, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 
Michał Segit, Firmin Słojewski, Rafał Wysocki 
NIEOBECNI (4) 
Lidia Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 
że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
5.14. przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Brwinów (RM0006.890.2024), 
 
Przewodniczący Komisji Inwestycji, Gospodarki Komunalnej i Finansów, Grzegorz 
Matysiak poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję. 
 
Głosowano w sprawie: 
przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Brwinów (RM0006.890.2024). 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Barbara 
Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, Karol Kühn, Zbigniew 
Kurządkowski, Grzegorz Matysiak, Paweł Nyc, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 
Michał Segit, Firmin Słojewski, Rafał Wysocki 
NIEOBECNI (4) 
Lidia Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 
że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
5.15. ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego otrzymywanego przez strażaka ratownika 
oraz kandydata na strażaka ratownika ochotniczych straży pożarnych, mających siedziby na 
terenie Gminy Brwinów (RM0006.891.2024), 
 
Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Porządku Publicznego, Adrianna Olczak 
poinformowała, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję. 
 
Głos zabrał Radny Adam Adamczyk dziękują za inicjatywę i dostrzeżenie potrzeby 
oczekiwań strażaków ochotników. Zwrócił się z pytaniem o powód nowelizacji tej uchwały, 
gdyż w listopadzie ubiegłego roku była podejmowana uchwała z tymi samymi stawkami. 
 
Głos zabrał Burmistrz Arkadiusz Kosiński informując, że do podjętej poprzednio uchwały 
nie było zastrzeżeń ze strony nadzoru Wojewody, ale w między czasie weszły różnego rodzaju 
orzeczenia i stanowiska Wojewodów, w trakcie których na roboczo Wojewoda zwrócił się do 
gminy o możliwość zmiany zapisów uchwały we własnym zakresie. 
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Głosowano w sprawie: 
ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego otrzymywanego przez strażaka ratownika oraz 
kandydata na strażaka ratownika ochotniczych straży pożarnych mających siedziby na terenie 
Gminy Brwinów (RM0006.891.2024). 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Barbara 
Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, Karol Kühn, Zbigniew 
Kurządkowski, Grzegorz Matysiak, Paweł Nyc, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 
Michał Segit, Firmin Słojewski, Rafał Wysocki 
NIEOBECNI (4) 
Lidia Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 
że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
5.16. zmiany uchwały nr XX.215.2020 z dnia 26 marca 2020 r. (RM0006.894.2024), 
 
Przewodniczący Komisji Inwestycji, Gospodarki Komunalnej i Finansów, Grzegorz 
Matysiak poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję. 
 
Głos zabrał Radny Adam Adamczyk wiedząc, że jest to uchwała jedynie porządkująca, 
natomiast dotyka ona dużej części mieszkańców, którzy przez projekt inwestycji 
„Paszkowianki etap II” mają duże obawy co do jego realizacji. Zwrócił się do radnych  
z pytaniem czy to nie jest dobre miejsce, aby tak jak gmina Michałowice stanowczo 
zadecydować o odstąpieniu od realizacji analogicznej umowy inwestowania tego 
przedsięwzięcia i tym samym poprzeć postulaty tych mieszkańców. 
 
Głos zabrał Radny Zbigniew Bartosik, który stwierdził, że również zastanawiał się nad takim 
rozwiązaniem, ale gdyby teraz zrobić krok wstecz to i tak gmina byłaby narażona na 
konsekwencje finansowe w postaci już podpisanej umowy, a po drugie gmina wycofała by się 
z możliwości zabierania głosu i opiniowania tych rozwiązań, które są wskazane. 
 
Głos zabrał Radny Dariusz Krzemiński, który podziękował radnemu Adamowi 
Adamczykowi i w pełni go popiera. Odnosząc się do słów radnego Bartosika to stroną tego 
postępowania są mieszkańcy, a nie gmina, i jak pokazywały spotkania z mieszkańcami nie były 
przez nich akceptowane. 
 
Głos zabrał Radny Rafał Wysocki, który nie zgodził się z wypowiedzią aby brać za przykład 
gminę Michałowice i odstąpić od umowy, gdyż inwestycja przebiega przez teren gminy 
Brwinów, a przez gminę Michałowice to jedynie zahacza. 
 
Głos zabrał Radny Michał Segit odnosząc się do słów poprzednika, to dzięki temu 
„Paszkowianka” jedynie zahacza o gminę Michałowice, gdyż oni od dawna zabiegali o to aby 
przebieg inwestycji wypchnąć poza teren swojej gminy. 
 
Głos zabrał Burmistrz Arkadiusz Kosiński wspominając o zasadzie, że umów się 
dotrzymuje. Państwo Radni już w grudniu zeszłego roku w uchwale Wieloletniej Prognozy 
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Finansowej uchwalili te 100.000 zł na przesunięcie w ramach tej umowy. Natomiast w dyskusji 
o przebiegu „Paszkowianki” podnoszone są argumenty o tym, że „Paszkowianka” będzie 
przechodziła przez środek Kań, a tak nie jest. Przechodzi ona kilkaset metrów od ostatnich 
zabudowań Kań, a później na granicy Granicy, żeby w następnej części wejść w tunel pod 
torami WKD i to na wniosek Radnego Zbigniewa Bartosika. 
 
Głos zabrał Radny Adam Adamczyk wskazując na fakt, że „Paszkowianka” jest podzielona 
na dwa etapy, i etap od L’Orea’a w kierunku autostrady z przejściem nad torami PKP jest 
rzeczywiście niezmiernie potrzebne dla wszystkich mieszkańców, tak etap w drugą stronę,  
w stronę Paszkowa będzie jedynie uciążliwy dla mieszkańców Kań. 
 
Głos zabrała Radna Marta Bartos odnosząc się do słów Adama Adamczyka, że jedna część 
inwestycji kompletnie nic nie rozwiąże co np. widać w tej chwili, gdy Nadarzyn buduje rondo 
na końcu Strzeniówki i zamknął ruch. Mieszkańcy Nowej Wsi, aby dojechać do Nadarzyna 
zmuszeni są jeździć przez Otrębusy, więc od ronda Mazowsze do świateł na 719 jest ciągły 
korek. Patrząc na protesty mieszkańców Kań, którzy nie chcą tej części „Paszkowianki” należy 
także mieć na uwadze mieszkańców Otrębus, którzy również chcą mieszkać godnie. 
 
Głos zabrał Przewodniczący Sławomir Rakowiecki poruszając dwa aspekty, po pierwsze 
podczas podejmowania tej uchwały należy mieć na uwadze dobro wszystkich mieszkańców 
gminy, a nie tylko jednej miejscowości, natomiast po drugie podejmując taką uchwałę jest 
ograniczony głos jedynie co do opiniowania, gdyż decyzyjny w tej sprawie ma głos 
Województwo.  
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały nr XX.215.2020 z dnia 26 marca 2020 r. (RM0006.894.2024). 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Barbara Koralewska, 
Małgorzata Kucharska, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Matysiak, Adrianna Olczak, 
Sławomir Rakowiecki, Michał Segit, Firmin Słojewski, Rafał Wysocki 
PRZECIW (1) 
Adam Adamczyk 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Karol Kühn, Paweł Nyc 
NIEOBECNI (5) 
Lidia Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Dariusz Krzemiński, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 
że uchwała została podjęta. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki ogłosił 10 minut przerwy. 
 
5.17. uzgodnienia przeprowadzenia cięć pielęgnacyjnych drzew będących pomnikiem przyrody 
(RM0006.895.2024), 
 
Burmistrz Arkadiusz Kosiński omówił projekt uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 
uzgodnienia przeprowadzenia cięć pielęgnacyjnych drzew będących pomnikiem przyrody 
(RM0006.895.2024). 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Barbara 
Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, Karol Kühn, Zbigniew 
Kurządkowski, Grzegorz Matysiak, Paweł Nyc, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 
Michał Segit, Firmin Słojewski, Rafał Wysocki 
NIEOBECNI (4) 
Lidia Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 
że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
5.18. upoważnienia Gminy Brwinów do złożenia wniosku o udzielenie dofinansowania  
w ramach "Rządowego programu ograniczania przestępczości i aspołecznych zachowań Razem 
bezpieczniej im. Władysława Stasiaka na lata 2022-2024" (RM0006.896.2024), 
 
Burmistrz Arkadiusz Kosiński omawiając projekt uchwały zwrócił uwagę,  
że dofinansowanie dotyczyłoby montażu kolejnych kamer monitoringu przy ul. Rynek  
w Brwinowie. 
 
Głosowano w sprawie: 
upoważnienia Gminy Brwinów do złożenia wniosku o udzielenie dofinansowania w ramach 
"Rządowego programu ograniczania przestępczości i aspołecznych zachowań Razem 
bezpieczniej im. Władysława Stasiaka na lata 2022-2024" (RM0006.896.2024). 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Barbara 
Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, Karol Kühn, Zbigniew 
Kurządkowski, Grzegorz Matysiak, Paweł Nyc, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 
Michał Segit, Firmin Słojewski, Rafał Wysocki 
NIEOBECNI (4) 
Lidia Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 
że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
5.19. przejęcia zadania zarządzania częściami dróg powiatowych nr 1509W i 4108W  
w miejscowości Milęcin i Czubin (RM0006.897.2024), 
 
Burmistrz Arkadiusz Kosiński poinformował, że jest to uchwała powiązana z poprzednią, 
dotyczącą budowy ścieżek rowerowych. Po przygotowaniu dokumentacji projektowej  
i przekazaniu jej do Powiatu Pruszkowskiego w roku 2020 Powiat nie wykonał inwestycji i gdy 
teraz nadarzyła się okazja pozyskania środków unijnych do budowy ścieżki w wysokości 50% 
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kosztów zasugerowano Powiatowi aby o nie wystąpił. Powiat nie był zainteresowany taką 
formą finansowania i zasugerował, aby to gmina wyłożyła 25% i oni dołożą kolejne 25% 
natomiast 50% miało by pochodzić właśnie ze środków unijnych. Ścieżka na długość około  
1 km od Milęcina do mostka w Czubinie. 
 
Głosowano w sprawie: 
przejęcia zadania zarządzania częściami dróg powiatowych nr 1509W i 4108W w miejscowości 
Milęcin i Czubin. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Barbara 
Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, Karol Kühn, Zbigniew 
Kurządkowski, Grzegorz Matysiak, Paweł Nyc, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 
Michał Segit, Firmin Słojewski, Rafał Wysocki 
NIEOBECNI (4) 
Lidia Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 
że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
6. Przyjęcie protokołu z LXVIII sesji Rady Miejskiej. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z LXVIII sesji Rady Miejskiej 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Barbara 
Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz 
Matysiak, Paweł Nyc, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, Michał Segit, Firmin 
Słojewski, Rafał Wysocki 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Karol Kühn 
NIEOBECNI (4) 
Lidia Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 
że protokół został przyjęty. 
 
7. Przyjęcie protokołu z LXIX sesji Rady Miejskiej. 
 
Głos zabrał Radny Andrzej Guzik wskazując, że w protokole na stronie 7 jest literówka  
w nazwisku Burmistrza. 
 
Przewodniczący Sławomir Rakowiecki poinformował, że nastąpi korekta zapisu w protokole. 
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Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z LXIX sesji Rady Miejskiej. 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Barbara 
Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz 
Matysiak, Paweł Nyc, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, Michał Segit, Firmin 
Słojewski, Rafał Wysocki 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Karol Kühn 
NIEOBECNI (4) 
Lidia Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 
że protokół został przyjęty. 
 
8. Przyjęcie protokołu z LXX sesji Rady Miejskiej. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z LXX sesji Rady Miejskiej. 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Barbara 
Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz 
Matysiak, Paweł Nyc, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, Michał Segit, Firmin 
Słojewski, Rafał Wysocki 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Karol Kühn 
NIEOBECNI (4) 
Lidia Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 
że protokół został przyjęty. 
 
9. Przyjęcie protokołu z LXXI sesji Rady Miejskiej. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z LXXI sesji Rady Miejskiej. 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Barbara 
Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz 
Matysiak, Paweł Nyc, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, Michał Segit, Firmin 
Słojewski, Rafał Wysocki 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Karol Kühn 
NIEOBECNI (4) 
Lidia Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 
że protokół został przyjęty. 
 
10. Przyjęcie protokołu z LXXII sesji Rady Miejskiej. 
 
Głos zabrał Radny Andrzej Guzik informując, że w dniu jutrzejszym przekaże korektę 
stylistyczną zapisu swojej wypowiedzi ze strony nr 9. 
 
Przewodniczący Sławomir Rakowiecki przyjął taką propozycję i podkreślił jedynie,  
że wymagana jest forma pisemna takiej korekty. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z LXXII sesji Rady Miejskiej. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Barbara 
Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz 
Matysiak, Paweł Nyc, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, Firmin Słojewski, Rafał 
Wysocki 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Karol Kühn, Michał Segit 
NIEOBECNI (4) 
Lidia Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 
że protokół został przyjęty. 
 
11. Przyjęcie protokołu z LXXIII sesji Rady Miejskiej. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z LXXIII sesji Rady Miejskiej. 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Barbara 
Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz 
Matysiak, Paweł Nyc, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, Michał Segit, Firmin 
Słojewski, Rafał Wysocki 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Karol Kühn 
NIEOBECNI (4) 
Lidia Iwoła, Małgorzata Jabłońska, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 
że protokół został przyjęty. 
 
12. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 
 
Głos zabrali mieszkańcy informując radnych o sytuacji związanej z ul. Wesołą w Otrębusach, 
przedstawiając historyczny zarys własności gruntu oraz konfliktu spowodowanego z tego 
względu z gminą Brwinów. Pisma, które były kierowane do radnych za pośrednictwem 
Przewodniczącego Rady Miejskiej nie były przekazywane adresatom, choćby ostatnie  
z 18 grudnia 2023 roku, które wyjaśniały tę sprawę wraz z przekazaniem wyroków sądowych 
jej dotyczących, które są prawomocne i nie respektowane przez gminę. Zwrócili uwagę na 
haniebne traktowanie ich i ich własności przez Burmistrza Gminy Brwinów. 
 
Głos zabrał mieszkaniec Milęcina informując o złożeniu wniosku do gminy dotyczącego 
warunków zabudowy terenu o powierzchni 4.000 , które stanowią grunty rolne IV kl. na który 
to wniosek otrzymał odmowę. Natomiast w miejscowości Czubin, niespełna kilometr  
od Milęcina zostało odrolnione 8 ha pola II i III kl. Mieszkaniec oczekuje odpowiedzi, która 
wyjaśni tę sytuację. 
 
Głos zabrał Radny Karol Kühn wskazując, że składał zapytania, kierowane do Burmistrza  
w styczniu br, dlaczego gmina nie realizuje prawomocnych postanowień sądowych. Natomiast 
w odpowiedzi m.in. była informacja, że gminy od wyroku złożyła kasację. W dalszej 
korespondencji po dopytaniu przez radnego od jakiego wyroku i do jakiego sądu został on 
złożony, nie padła do tej pory odpowiedź. Stwierdził, że Burmistrz w tej sprawie jak i w wielu 
innych świadomie mija się z prawdą. Choćby za przykład jest tu sprawa związana z przebudową 
ulicy Baśniowej, gdy na sesji Burmistrz wspominał, że konieczne jest wywłaszczenie kilku 
działek na potrzeby wykonania trójkątów widoczności i to jest bezsporne, ale pisma 
wywłaszczeniowe otrzymują mieszkańcy na całej długości ulicy Baśniowej.  
 
Głos zabrała Radna Barbara Koralewska przekazując do Burmistrza pytanie mieszkańców  
z ul. Wiejskiej w Brwinowie, które jest pokłosiem spotkania październikowego Burmistrza  
z mieszkańcami, na którym Burmistrz zapowiedział zorganizowanie na początku roku 
spotkania z zainteresowanymi mieszkańcami tej ulicy, w sprawie jej przebudowy. Obecnie ta 
droga oraz chodniki nie nadają się do użytku, a na naprawę czeka już od wielu lat. Mieszkańcy 
oczekują, że dojdzie do tego spotkania i uda się przy tej inwestycji skanalizować słupy 
wysokiego napięcia. 
 
Głos zabrał Radny Zbigniew Bartosik w sprawie pisma mieszkańców dotyczącego ronda róg 
ul. Leśnej i Nadarzyńskiej, którzy skarżą się na wywłaszczenia w trybie specustawy, pytając 
jednocześnie czy gmina zawiesi postępowanie w tej sprawie. 
 
Głos zabrał Radny Paweł Nyc w sprawie pisma, o którym była mowa na początku wolnych 
wniosków, z 18 grudnia 2023 roku kierowanego do Przewodniczącego Rady Miejskiej  
w Brwinowie plus wszyscy radni, pytając czemu radni nie otrzymali tego pisma, a nawet 
chociażby nie zostali powiadomieni w informacjach przewodniczącego po upływie już trzech 
sesji. 
 
Głos zabrał Burmistrz Arkadiusz Kosiński odnosząc się do kwestii postanowień sądowych 
oraz własności gruntu pod drogą Wesołą w Otrębusach jak i kwestii procedur związanych 
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z tą sprawą. Przedstawił również swoją wersję historii związaną z ulicą Wesołą jak i sytuacjami, 
które miały na niej miejsce. Przy tej okazji odpowiadając radnemu Karolowi Kühn, gmina po 
otrzymaniu uzasadnienia wyroku sądu okręgowego w dniu 8 stycznia wystąpiła z wnioskiem  
o kasację tego wyroku. 
W kwestii sprawy o warunki zabudowy, to przepisy prawa ustalają zasady wydawania tych 
warunków w ustawie o zagospodarowaniu przestrzennym oraz rozporządzenie w sprawie 
formy warunków zabudowy, w której między innymi jest mowa o dobru sąsiedzkim i zapewne 
w uzasadnieniu do swojej odmowy mieszkaniec otrzymał konkretną informację z jakiego 
powodu decyzja została w taki sposób rozstrzygnięta. Natomiast w przypadku Czubina sprawa 
jest zgoła odmienna, gdyż tam jest przyjęty plan miejscowy i w trybie procedowania nad nim 
została wydana zgoda Marszałka na odrolnienie dużej części nieruchomości. 
Jeśli chodzi o ulicę Wiejską to Burmistrz poinformował, że obecnie ze względu na czas 
przedwyborczy nie planowane jest spotkanie, aby nie zostało opacznie odebrane jako 
kampania. Natomiast jeśli chodzi o inwestycję to planowany był  projekt, już w 2016 roku, tak 
jak to miało miejsce na ulicy Kościuszki, jeśli chodzi o skablowanie linii powietrznej do ziemi. 
Jednak w tym przypadku mieszkańcy nie byli zainteresowaniu w partycypowaniu w kosztach 
takiego przedsięwzięcia, a wiązałoby się to z koniecznością wykonania na własny koszt 
wykończenia przyłącza od skrzynki w ogrodzeniu do poszczególnych budynków. Więc teraz 
jest wprowadzana koncepcja, że ci właściciele, którzy podpiszą porozumienie otrzymają 
przyłącze w formie skrzynki w ogrodzeniu, natomiast u tych którzy nie wyrażą zgody 
pozostanie poprowadzona napowietrznie.  
W temacie ronda na ulicy Leśnej i Nadarzyńskiej to niespełna dwa tygodnie temu mieszkańcy 
otrzymali odpowiedź, że po uzyskaniu zgody i podjęciu odpowiedniej uchwały Rady Miejskiej 
w Brwinowie, gmina wystąpiła do Powiatu Pruszkowskiego z wnioskiem o zawieszenie 
postępowania ws. odwołania od decyzji zrid. Natomiast zgodnie z życzeniem Rady Miejskiej 
w Brwinowie rozpisany został przetarg na opracowanie zamiennego projektu, dla tego 
skrzyżowania. Będą dodatkowo zlecone pomiary natężenia ruchu w godzinach szczytu. 
 
Głos zabrała radna Barbara Koralewska informując, że te wszystkie informacje przekazane 
teraz na temat ulicy Wiejskiej były przekazane mieszkańcom w październiku, i wtedy już padła 
obietnica spotkania na początku roku, natomiast jest już koniec lutego i mieszkańcy domagają 
się takiego roboczego spotkania. 
 
Głos zabrał radny Zbigniew Bartosik w kwestii uchwały o nadanie tytułu drogi publicznej 
drodze Wesołej z 1988 roku, to w niej nie ma wypisanych numerów działek pod tą drogą. Jeśli 
dobrze wywnioskował ze słów mieszkańców, którzy wypowiadali się na ten temat, to nie 
kwestionują całej uchwały miasta stołecznego Warszawy ws. ulicy Wesołej, a jedynie przebieg 
i kształt tej ulicy, która miałaby się kończyć do ulicy Owocowej. Wtedy to byłoby jedyne klu 
całej tej dyskusji na temat konfliktu związanego z tą ulicą. 
 
Głos zabrał Przewodniczący Sławomir Rakowiecki odnosząc się do pytania radnego Pawła 
Nyca, dotyczącego pisma z 18 grudnia 2023 roku. Faktem jest, że pismo było kierowane do 
radnych, tylko z treści pisma wynika, że ono jest kierowane do Rady Miejskiej,  
a Przewodniczący z mocy prawa jest zobowiązany do przekazania Radzie dopiero po tym, jak 
zostaną opracowane materiały, gdyż przekazanie samego pisma bez dodatkowych materiałów 
i stanowiska Burmistrza uznał za bezzasadne. W tej sprawie Przewodniczący wystąpił do 
urzędu i Burmistrza o stanowisko i jeśli okaże się, że po otrzymaniu tych materiałów Rada 
będzie mogła zająć stanowisko to takie stanowisko zostanie wypracowane. Cytując z tego 
pisma kilku oczekiwań, które kierowane są do Rady Miejskiej można jedynie powiedzieć, iż są 
one chybione w kwestii ich adresata. 
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Głos zabrali ponownie mieszkańcy w sprawie ulicy Wesołej nie zgadzając się ze słowami 
Burmistrza sugerując, że mataczy w sprawie i wprowadza wszystkich w błąd nie podając 
prawdziwych faktów związanych z tą sprawą. Przede wszystkim, że nieprawdą jest, aby 
Burmistrz złożył kasację od jakiegokolwiek wyroku. 
 
Głos zabrał Burmistrz Arkadiusz Kosiński wyjaśniając, że nie zgadza się z tego typu 
zachowaniem i sugerowanie mówienie nieprawdy i mataczenia, bo w dniu 8 stycznia 2024 roku 
gmina Brwinów zgodnie z przepisami prawa złożyła skargę kasacyjną wraz z wnioskiem  
o wstrzymanie wykonania prawomocnego wyroku do Sądu Najwyższego Izby Cywilnej  
za pośrednictwem Sądu Okręgowego w Warszawie 27 oddział cywilny odwoławczy. 
 
13. Zamknięcie sesji. 
 
Przewodniczący Sławomir Rakowiecki zamknął posiedzenie LXXIV Sesji Rady Miejskiej 
w Brwinowie. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Przygotował: Łukasz Dybała 


